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országgyű lési képvisel ő

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi er őforrás miniszternek

„Hogy hasznosulnak a sajátos nevelési igényű (SNI) gyerekek fejlesztésére szán t
források? ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Az EMMI tájékoztatása szerint a kormány a 2014-2020 közti időszakban közel 9 milliárd Ft-
ot fordít célzottan a pedagógiai szakszolgálatok és a sajátos nevelési igény ű gyermekeket
támogató intézményrendszer fejlesztésére .

Kérem, ismertesse, hogy a keretösszegnek eddig mekkora része került felhasználásra, milye n
célra, illetve mikor kerülnek kiírásra új pályázatok az Országos Fogyatékosságügy i
Programmal összhangban?

Várom válaszát !

Budapest, 2016 . június 6 .

Tisztelettel,

Ikotity István
országgyűlési képviselő (LMP)

Szél Bernadett
országgyűlési képviselő (LMP)
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